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Verslag Platformvergadering FACT-jeugd 
van 6 maart 2015 te Utrecht 

 
Van  : Karin Bonouvrie 
Aanwezig:   Nellieke de Koning, Leontien Los, Jan van Schilt (voorzitter), Esther 
                         Moonen (Idris), Edo de Vries (Pro Persona), Mimount Saou, Kees 

  Bastiaanse, Alfred Volkers, Elleke Berkvens (De Jutters), Jan van 
  Haandel (GGZ Oostbrabant)  

Afwezig:   Marco Bottelier (Triversum), Paulien Kolkman (Mondriaan), Annabet  
  Jongkind (Mediant) en Sita Reinsma (VNN) 

 
 
1. Opening en mededelingen 
Jan van Schilt heet alle aanwezigen van harte welkom en meldt dat Paulien Kolkman en 
Marco Bottelier zich hebben afgemeld. Later blijkt dat ook Annabet Jongkind en Sita 
Reinsma verhinderd zijn.  
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2. Voorstelrondje nieuwe platformleden 
Eduard de Vries van Pro Persona, Elleke Berkvens van De Jutters en Jan van Haandel 
van GGZ Oostbrabant stellen zichzelf voor. Jan van Haandel meldt dat GGZ 
Oostbrabant 2 FACT teams operationeel heeft en dat de 3e in oprichting is.  
Leontien Los, directeur zorg en psychiater bij Lucertis is vandaag voor de 2e keer 
aanwezig.  
Alfred Volkers, projectleider FACT Jeugd en beleidsmedewerker Jeugdzorg+, stopt per 1 
juli 2015 ivm dat zijn functie is geschrapt in het kader van de transitie/bezuinigingen.  
 
 
3. Naar aanleiding van verslag 12 december 2014  
Tekstueel  
Er zijn geen op- en/of aanmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
Naar aanleiding van 
Nvt 
Actielijst 
Punt 1. Zelfredzaamheidsmatrix. – Karin vraagt in mei – tijdens volgende bijeenkomst -
aan organisaties of er behoefte aan is om dit onderwerp inhoudelijk te laten organiseren 
en zo ja, welke organisatie dit op zich wil nemen. 
Punt 2. Mail Peter Dijkshoorn is verspreid. Aanvraag NJI erkende interventies 
onderzoeken hoe je dat aanpakt. Effectieve interventies, we hebben onderbouwd stuk – 
Arien vraagt bij Nynke na of het certificaat geregeld is. Indien Nynke geen tijd heeft, moet 
zij ervoor zorgen dat het intern opgepakt wordt. Agendapunt 6-II is bij deze besproken. 
Punt 3 – Verdienmodel. Nellieke en Arien hebben brainstorm op papier gezet. ‘De Notitie’ 
wordt geagendeerd op 12 juni. 
Punt 6 – zie agendapunt 6-IIII 
Punt 7 – blog Idris is op 2 maart gepubliceerd. Ook het stuk van Accare – Nynke/Arien is 
geplaatst, alleen de vindbaarheid is lastig. Jan en Karin zullen hierover mailcontact 
opnemen met Jeroen. Naschrift: actie is 13/3 afgehandeld. 
Punt 8. – zie agendapunt 5 
Punt 9 – Brief Achmea door Kees aan Jan – gereed maken voor VNG. Karin stuurt deze 
brief welke op 15-01-2015 verstuurd is aan VNG rond aan alle Platformleden ter info. 
Naschrift: actie is 13/3 afgehandeld. Er is niets vernomen vanuit VNG – actie 
ondernemen. De brief wordt voor 12/6 geagendeerd om te lobbyen wat we nog meer 
kunnen doen. Inhoudelijk laten aansluiten bij adolescenten strafrecht. 
 
 
4. Financiering FACT Jeugd 
Arien heeft gisteren een teamleidersbijeenkomst FACT Jeugd over dit onderwerp 
georganiseerd en vertelt hierover. De budgetten worden bij elkaar gedaan en een aantal 
modellen waaruit gekozen kan worden door voor- en nadelen te formuleren.  
     • De 1e variant is dat alle organisaties de budgetten bij elkaar leggen – omgezet naar 
        fte ! gescheiden stromen binnen het team. 

• 2e variant: hoofdaannemer ! detacheringsvariant 
• 3e variant: combi 1 en 2 – budgetten verdelen + 1 systeem – achteraf budget 

verdelen aan de achterkant 
• 4e variant: met elkaar aanbesteden – geen nieuwe organisatie ontwikkelen 

 
Jan van Haandel kent de 2e variant bij GGZ Oostbrabant die de hoofdaannemer is. GGZ 
+ budget zit ook LVB en jeugdzorg bij. Jeugdzorgmedewerker wordt gedetacheerd 
betaald. Heeft nog geen BTW probleem waarvoor binnen het platform gewaarschuwd 
wordt.  
Accare heeft niveaus op inkoop complexe zorg. Organisaties nemen delen van anderen 
aan. 18+ (18-23) wmo budget meldt Arien.  
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Nellieke meldt dat GGZ NHN het gemengde model heeft – deel detachering (Brijder) en 
deel eigen. Jeugdzorg apart dossier. 
Spirit Jeugdzorg aandeel voor alle gemeentes – 0,75 fte bij 5 gemeentes subsidie 
aanvragen – erg omslachtig en tijdrovend systeem. Moet nog geïntegreerd product 
worden. Mieke wil landelijk voorstel – zorgpaden trajecten. 
JUZT heeft variant 1 – 2 gelijkwaardige partners, 5 medewerkers ggz en 5 andere 
medewerkers. Wel inzage in elkaars dossier en ggz is het hoofddossier. 
Idris heeft geen samenwerkingen. Dus FACT Jeugd en volwassen zorg geïntegreerd in 1 
team. 
Pro Persona is de hoofdaannemer – medewerkers zijn in dienst van eigen organisatie. 
RIBW zit ook in factteam maar is gescheiden. Leveren mensen inclusief financiering. 
 
Jan van Schilt meldt dat het integraal product alleen 18- is, de gemeente is er nog niet 
aan toe. Jan van Schilt stelt voor om met een clubje gezamenlijk het product ‘fact jeugd’ 
te beschrijven – zijn wij een integraal product? Ja het Platform staat erachter – het 
integraal product kan neergezet worden. 
Voor 2016 lukt dit niet meer. Men moet gemeentes meekrijgen voor het integrale model. 
Pilots dienen verzameld te worden ! producten die gedaan zijn ! kijken naar de grote 
gemene deler. Elkaar op de hoogte brengen/houden van goede voorbeelden. 
Het is specialistische jeugdhulp. Onderwerp kan evt. geagendeerd worden op 12/6. 
 
Zijn er veel van onze FACT Jeugd cliënten die uiteindelijk naar de reguliere zorg gaan? 
Nellieke meldt dat psycho-educatiemodules vernieuwd moeten zijn. Er is veel betere 
informatie voor de cliënt – de oudere info is niet goed – om al het slechte aan hen te 
melden. 
 
5. Terugkoppeling bespreking CCAF 4 feb jl. (zie bijlage) 
Arien meldt over het promotie-onderzoek van Daan – moet er een lijst gevalideerd 
worden? Voor teams is het ondoenlijk.  
Hans Kroon meldt dat het bedrag van € 30.000,- vast staat – als organisaties het 
certificaat willen behalen dan zijn er 2 audits voor het onderzoek – ene wel voor 
certificaat en het andere is niet voor certificaat. Hans vindt dit geen goed voorstel ivm 
inzet van het team. Randomiseren/spontaan ! teams niet melden dat ze wel/niet een 
certificaat krijgen. Hans zijn voorkeur is 1 audit. 
Arien zegt dat teams die al gecertificeerd zijn nu toch weer auditie moeten doen. De 
teams vinden het leuk om de audit te doorlopen.  
Hans meldt dat er 20 teams worden bezocht en dat er 1 modelgetrouwheidslijst is. 1 die 
opgaat voor het diploma – zo blijft het simpel/overzichtelijk. 
Mimount meldt dat zij graag de informatie over het samenwerkingsovereenkomst 
Multicenter Onderzoek FACT Jeugd wil hebben. Karin zal het haar (naschrift: aan 
leidinggevende Saskia Emmerik) toesturen. 13/3 gedaan.  
Mbt de opleiding van CCAF heeft Margret Overdijk een powerpointpresentatie gestuurd. 
De 2e club auditoren jeugd wordt getraind op 15 mei. Arien wil graag helpen met die 
training. Naschrift: na een mailbericht van Margret Overdijk is besloten dat de training op 
7 oktober 2015 plaatsvindt.  
 
Diverse korte bespreekpunten 
a. Ondertekening samenwerkingsovereenkomst Multicenter onderzoek FACT Jeugd 
Nellieke meldt vanuit GGZ NHN ondanks dat er vanuit RvB ondertekend is dat 
onderzoekster Annet Nugter bezwaren/opmerkingen heeft mbt het onderzoek. Deze 
opmerkingen heeft Nellieke aan Daan doorgegeven. Het staat niet duidelijk in het 
onderzoek of het fidelity instrument vijf maal wordt afgenomen, ook wordt de vraag 
gesteld hoe dat gevalideerd wordt. Er wordt een plan voor de uitvoering gemist. Het 
onderzoek wordt als zeer ambitieus ervaren, vijf metingen binnen twee jaar! Informatie 
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over ‘informed consent procedure’ wordt gemist. Ook worden discrepanties tussen 
vraagstellingen (psychosociaal functioneren en klachten worden onderscheiden) en de 
primaire doelstelling (psychosociaal functioneren waaronder dan ook de klachten vallen, 
de klachten worden gemeten met de BSI; de BSI meet niet het psychosociaal 
functioneren); dit dient goed opgeschreven te worden. 
Kees Bastiaanse meldt dat bij cliënten < 18 jaar toestemming van de ouders nodig is. Dit 
moet ook in het document opgenomen worden. Wilsbekwaamheid is erg belangrijk. 
b. Overzicht per provincie per 13/01/15 (zie bijlage) 
Mieke stelt voor om de namen van de contactpersonen te verwijderen ivm grote 
wisselingen. Iedereen is akkoord. Karin pakt dit op. 
c. Coachingsgroepje voor ervaren teams 
Arien en Alfred hebben geïnventariseerd wat iedereen doet en waar er behoefte aan is. 
Een aantal teams moeten geschoold worden. Het is niet handig om een eenheid te 
maken. Alfred zegt dat het scholingsaanbod bijv. bij Trimbos vandaan kan komen of een 
eigen programma van Accare. Is er behoefte aan iets gezamenlijks? Het is lastig qua 
financiën, verschillende wensen per organisatie. Bestaande teams gaan vaak afhankelijk 
van de organisatie een bepaalde richting op. Het aanbod moet helder zijn, waar wat is: 
een overzicht is nodig. 
Vele organisaties maken gebruik van scholing binnen eigen moedermaatschappij. 
Rondom FACT Jeugd methodiek moet gefocussed worden – Alfred vult aan. 
Agenderen 12/6. 
d. Terugkoppeling vanuit F-ACT Nederland 
Nellieke de Koning, bestuurslid F-ACT Nederland, vertegenwoordigt platform FACT 
Jeugd in het bestuur FACT NL. Meldt dat er gesproken is over de notitie ‘Over de Brug’ 
welke ook tijdens de Invitational Conference in september 2014 besproken werd. Het 
stuk is ook aangeboden aan de Ministers van de Tweede Kamer. Er is landelijke ambitie 
voor. Karin zal het stuk samen met de notulen verspreiden en agenderen voor 12/6.  
Op het EAOF congres eind juni in Oslo houdt Nellieke een presentatie over FACT Jeugd. 
e. Deelname aan FACT Congres Amsterdam, wie? En in 2016? 
Het aanmeldingsformulier is door Karin verspreid. Aanmelden uiterlijk 12/3. Er zijn 2 
aanmeldingen ‘onderzoek + FACT Jeugd vanuit Lucertis. Iedereen is akkoord. 
 
7. Transitie en transformatie Jeugdhulp  
LVB en Jeugdzorg lijkt eraf te vallen – het is essentieel om dit te verbreden.  
In de FACT Jeugd teams Zaandam zit veel specialisme. Hangt af van expertise in het 
team, snel handelen, hoe ga je ermee om.  
Multiproblem gezinnen hebben jarenlang vinger aan de pols nodig – niet specialistische 
zorg.  
Spirit is betrokken bij de documentaire ‘Nazia’s lente’ welke in juni door de VPRO wordt 
uitgezonden. Is een zeer goede documentaire. Spirit mag deze al tonen ivm de 
betrokkenheid.  
Jan wil er een thema van maken. Leontien en Elleke zitten in werkgroepje (van De 
Jutters en Lucertis) over samenwerking jeugdwijkteams met FACT Jeugd – Elleke zal 
12/6 de uitkomst hiervan vertellen.  
Arien stelt voor om de Focusgroep van de Modelbeschrijving FACT Jeugd in het najaar 
bij elkaar te halen om te bepalen hoe je e.e.a. kan verwerken aan de 3e versie van de 
Modelbeschrijving aan de hand van ervaringen. 
 
7. Rondvraag 
Alfred meldt dat de audits meer aangepast worden bij volwassen FACTS – meer op 
hoofdlijnen – nog niet bij FACT Jeugd. Frits Bovenberg is bezig met het RACT-gebeuren 
– moet Platform FACT Jeugd hier iets mee doen? RACT Jeugd – ouderen in team 
betrekken. 12/6 agenderen. Alfred vraagt Frits om er op 12/6 iets over te vertellen.  
Kees wil weten of er ervaringsdeskundigen in fact jeugdteams zijn. Jan van Schilt meldt 
dat Lucertis hier reeds jaren ervaring mee heeft. Frits wordt ook hierover benaderd.  



 5 

 
8. Volgende vergadering en afsluiting 
De volgende vergadering vindt plaats op vrijdag 12 juni 2015 om 14.00 uur in het 
Trimbosinstituut. De agendapunten zijn tijdens de vergadering genotuleerd – zie ook 
actielijst - en worden automatisch op de agenda gezet. 
 
 
 Acties  Wie 
1. Zelfredzaamheidmatrix. Thema gebruiken voor 

toekomstige thema-/teamleidersbijeenkomst 
door organisatie die ervaring hiermee heeft.  

28 mei 2015 
navragen aan 
collega’s wie evt. 
wil organiseren 

Alfred, Karin  

2. Peter Dijkshoorn vraagt het na bij VNG mbt de 
transitie vormgeven vanuit FACT Jeugd (+om 
gesprek met VNG aan te gaan). 
Arien vraagt aan Nynke of certificaat geregeld is, 
zo niet, dient Nynke het intern te laten regelen. 

   
 
 
Arien  - 
Nynke 

3. Verdienmodel - brainstorm is op papier gezet. 
‘De notitie’ wordt geagendeerd op 12/6 

12/6 agenderen Arien/Nellieke 

4. Vast agendapunt: overzicht F-ACT Jeugd teams 
per provincie. Karin haalt contactpersonen weg 
en plaatst het op site F-ACT Nederland. 

12/6 agenderen Karin 

5. Coachingsgroepje:  
Vele organisaties maken gebruik van scholing 
binnen eigen moedermaatschappij. Rondom 
FACT Jeugd methodiek moet gefocussed 
worden. Alfred vult aan 

  
Agenderen 12/6 
 
 
 . 

Alfred 
 

6. Bloggen:  
Praktijkervaring Lucertis is volgend stuk. Sabien 
Horevoets Accare haar stuk is begin maart 
gestuurd aan Jeroen Buchli. 
Over vindbaarheid stukken contact opnemen 
met Jeroen. 

 
 
 
 
13/3 gemaild 

Lucertis 
 
 
 
 
Jan/Karin 

7. Brief VNG aan alle platformleden sturen + 
contact opnemen voor inplannen afspraak. 
Deze brief agenderen voor 12/6 om te lobbyen 
en wat er nog meer gedaan kan worden. 

Agenderen 12/6 Jan/Karin 

8. CCAF wil eigenaar worden van vragenlijst FACT 
Onderzoek. Contact opnemen met Margret 
Overdijk 

Zie ook punt 2? Nynke 

9. Notitie ‘Over de Brug’. Er is landelijke ambitie 
voor. Karin verspreidt notitie om het 12/6 te 
bespreken. 

 
12 juni agenderen 

Karin 
Nellieke 

10 Uitkomst werkgroepje waar Elleke en Leontien in 
deelnemen met andere platformleden delen op 
12/6 

 
Agenderen 12/6 

Karin 
Elleke 

11 Frits Bovenberg uitnodigen voor 12/6 om te 
vertellen over RACT Jeugd – ouderen in team 
betrekken en over ervaringsdeskundigen in fact 
jeugdteams. 

 
Agenderen 12/6 

 
Alfred 
 

12 Gemeentes meekrijgen voor integraal model 
<18. Elkaar op de hoogte brengen van goede 
voorbeelden. 

Evt agenderen 
12/6 

Jan / Karin 

 


